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Abstract (en)
The radial pump (11) has pump chamber (14) that is provided with central suction and pump chamber outlet (16). Radially outside of impeller (18),
circular ring shaped and circumferential pump chamber ring section (28) is provided. Pump chamber ring section has length along axial direction of
pump from impeller against suction direction. Pump chamber ring section has varying width and is configured to be narrower in compression region
in circulation direction. Pump chamber is configured without guide ring for fluid and does not have guide elements of type of guide ring.

Abstract (de)
Eine Impeller-Radialpumpe weist eine Pumpenkammer (14) mit einer zentralen Ansaugung (15) und mit einem Pumpenkammerauslass (16)
auf, wobei sich in der Pumpenkammer ein Impeller (18) befindet. Radial außerhalb des Impellers ist ein kreisringförmiger und umlaufender
Pumpenkammerringabschnitt (28) vorgesehen als Teil der Pumpenkammer, wobei der Pumpenkammerringabschnitt im wesentlichen eine
Erstreckung entlang der axialen Richtung der Pumpe vom Impeller aus entgegen der Ansaugrichtung aufweist. Der Pumpenkammerringabschnitt
weist variierende Breite auf und ist in Umlaufrichtung in einem Verdichtungs-Bereich schmaler ausgebildet.
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